
  
  

  

  

Referat skolebestyrelsesmøde den 25. oktober 2022  

Kl. 17-18.30  

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt – Punkt omkring EFA udskydes.  

2. Nyt fra elevrådet  

a. Mobilpolitik  

I udskolingsklasserne er det kun ca halvdelen af eleverne der afleverer telefonen. Det virker 

uretfærdigt. Der er også talt om, at der i forvejen kommunikeres meget over computerne i timerne. 

Det er en svær rolle at have for elevrådsrepræsentanterne, at skulle tale om mobilpolitikken.  

Der er stor forskel på udskoling og på mellemtrinet og hvor meget man bruger telefonen i 

undervisningen.   

Der er også opmærksomhed på hvordan frikvarterne kan blive med mindre leg, hvis alle har 

telefoner.  

Fra forældrerådsmøder har der været holdninger til, at mobilpolitikken selvfølgelig skal bibeholdes.   

I elevrådet har der også været talt om at det er med konsekvens kollektivt – fx inddrage en tur i 

byen.   

Der er behov for forsat at tale om hvordan vi skal præge til gode fællesskaber i skolen og have 

opmærksomhed på hvordan vi kommer tilbage til de gode vaner i undervisning.  

b. Input og ønsker til madordning   

Elevrådet har holdt møde og vil tage spørgsmålet med ud i klasserne.   

Ønske om at gå mere i byen i frikvarterne – gerne årgangsvis, så forretningerne ikke får i kø.  

Til der er bedre afklaring omkring madordning, vil der blive ændret, så klasserne går i byen på 

forskellige dage – årgangsvis.   

3. Princip for forældreinddragelse og skole/hjemsamarbejde  

a. Gennemgang af ændringer   



  

  

4. Udarbejdelse af principper for den nye Meddelelsesbog (se anbefalinger fra PIT i bilag)  

Det besluttes, at ledelsen i samarbejde med skolens personale laver udkast, som fremlægges på 

kommende møde.  

5. Evaluering af skolefest  

Elevrådet: Det var et lille område, som festen blev holdt på. Det var godt selv at tage mad med, 

men gyserlabyrinten tog meget plads nede i enden af Torvet.   

Der var god opbakning fra forældre og børn. Oversigtskort kunne mangle.   

Lidt trangt – kunne måske have brugt pladsen i salen til spisning i stedet for tyren. Godt tema.   

Der er ikke et reelt overskud, da der i forvejen er sat penge af i budgettet. Elevrådet vil gå tilbage 

med ønsker til det overskud der er ud over det budgetterede.   

  

6. Årsmøde i januar  

a. Tilbagemelding om evt. oplægsholder fra Louise.  

Ledelsen booker oplæg hos Børns Vilkår og eller SSP i kommunen.  

  

7. Proces for evaluering af deling i 7. kl.  

a. Nedsættelse af arbejdsgruppe  

Astrid, Mads, Katja, Susanne – med inddragelse af perspektiver fra børn, øvrige andre.  

  

8. Generel orientering   

a. Skoleudviklingssamtaler – første samtale indkaldt til den 2.2.23. -  b. 

Personale.   

c. Elever.  

Der er indmeldt 16 elever – 2 er udmeldt.   

d. Lærernes glemte dag…  

Der var stor beklagelse og ærgrelse over den glemte dag hos bestyrelsen.   

e. Andet.  

  

9. Punkter til kommende møder  



Skolebod – der skal tages stilling til om det kan lade sig gøre.  

EFA – oplæg.  

  

10. Evt.  

   

  

Møderække i skolebestyrelsen for skoleåret 2022/2023  

Tidpunkt: 17-18.30 (ny tidsramme afprøves og drøftes på første møde i august)  

 17.8.22 – Ordinært møde  

1.9.22 – Kursus for alle bestyrelsesmedlemmer kl. 16.30-20.30 på Sophieskolen  

29.9.22 – Ordinært møde  

25.10.22 - Ordinært møde  

21.11.22 - Ordinært møde  

13.12.22 - Ordinært møde (juleafslutning)  

26.1.23 - Ordinært møde og møde for alle forældre (Årsberetning) Alt dato: 25.1.25  

27.2.23 - Ordinært møde  

21.3.23 - Ordinært møde  

26.4.23 - Ordinært møde  

25.5.23 - Ordinært møde  

13.6.23 - Ordinært møde (afslutning)  

  

  

   

  


